
Zápis jednání EComSse pro úseňské noviny
č. 3/2019

Termín konání: 11.9.2019 v 18:00 hod.
Místo konání: Malá zasedací místnost UMČ Líšeň

Přítomni: Jan Spěšný, Petra Švehlová, Renata Lorencová, Kryštof Látal
Hosté: Martin Příborský (místostarosta), Iva Kremitovská (místostarostka) Jiří Prodělal 
(vydavatel LN Settronic)

PROGRAM JEDNÁNÍ:

1. Zahájení a schválení programy
2. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu
3. Náměty místostarostky
4. Inzerce v LN
5. Články v říjnových LN
6. Grafická úprava LN
7. Termín dalšího zasedání komise

1) Zahájení a schválení programy
Schůze byla zahájena v 18 hodin v počtu čtyř členů.

2) Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu
Zapisovatelem zápisu byl zvolen Jan Spěšný a jeho ověřovatelem Petra Švehlová.

3) Náměty místostarostky
Místostarostka Iva Kremitovská uvedla, že z článku Ondřeje Zendulky v zářijovém čísle LN 
není dostatečně jasné, že se jedná o článek zastupitele. Článek však byl uveden v sekci 
„Názory zastupitelů", což komisi připadá dostačující.

4) Inzerce v LN
Redakční rada se zabývala inzerátem společnosti Rezidence Novolíšeňská s.r.o. v zářijovém 
čísle LN. Proti této inzerci se ve svém článku ohrazuje Líšeňský spolek za pohodu bydlení. Ze 
smlouvy uzavřené mezi MČ Líšeň a výrobcem novin Tiskárnou Settronic vyplývá, že o 
zařazení či nezařazení inzerce rozhoduje výhradně výrobce novin. V tomto duchu bude také 
spolku odpovězeno v říjnovém čísle LN.
Redakční rada navrhuje, aby se výše zmíněnou smlouvou zabývala RMČ.

5) Články v fajnových LN
Redakční rada vybrala články, které budou uveřejněny v zářijovém čísle. Na první stranu zvolila 
článek o hodech od starosty Břetislava Štefana. A to přesto, že rada má za cíl na první straně LN 
uveřejňovat zpravodajské materiály zpracované autory mimo zastupitelstvo MČ. Článek o hodech 
byl ale vyhodnocen jako apolitický, rada tak jeho zařazení schválila.

S) Nová podoba LN



Zástupce výrobce novin pan Prodělal představil upravené grafické zpracování LN, kde je zachován 
jednotný styí formátování. Přítomní Senové redakční rady považují změny za přínosné. Pan 
Prodělal zašle modernizovaný náhled i ostatním Senům rady, aby se jimi mohli zabývat v širší 
diskuzi při dalším zasedání.

7) Termín dalšího zasedání komise
Určen na úterý 15.10 od 18:00. Uzávěrka je v patek 11.10. 2019.




